
62 0 یکشنبه 29 بهمن   1402- 8 شعبان  1445 - 18  فوریه 2024 - سال بیست  و سوم - شماره  7  2  سیاسی

سامانه های موشکی »آرمان« و سامانه پدافند هوایی ارتفاع 
پســت »آذرخش« که به همت متخصصــان وزارت دفاع 
ساخته شده اســت، با حضور امیر سرتیپ آشتیانی وزیر 

دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح رونمایی شد.
با ورود ســامانه های جدید به شــبکه پدافندی کشــور، 
توانمندی دفاع هوایی جمهوری اسلامی ایران را به صورت 

قابل ملاحظه ای افزایش خواهد یافت.
ســامانه پدافند هوایــی آرمان در دو نســخه با رادارهای 
متفاوت ارائه شــده که یک مدل از این سامانه دارای رادار 

پسیو و مدل دیگر با رادار اکتیو ارائه شده است.
موشک های بکار رفته در سامانه پدافند هوایی آرمان از نوع 

صیاد-۳ اســت که قابلیت مقابله همزمان با ۶ هدف را در 
فاصله های ۱۲۰ تا ۱۸۰ کیلومتر دارد.

همچنین ســامانه آذرخش یک سامانه برد و ارتفاع پست 
اســت که همزمان از رادار و ســامانه الکترو اپتیکی برای 
کشــف و رهگیری هدف اســتفاده می کند علاوه بر این 
موشک های سامانه آذرخش از سیکرهای حرارتی هم بهره 

می برند.
آشتیانی: »آرمان« در کمتر از ۳ دقیقه آماده 

عملیات می شود
امیر محمدرضا آشــتیانی در حاشــیه رونمایی از سامانه 
پدافنــد هوایی شــهید آرمــان و آذرخش، اظهــار کرد: 

وزارت دفــاع در راســتای ارتقای توان دفاعی کشــور و 
اســتمرار رونمایی ها تمام توان خود را معطوف بر تامین 
نیازمندی های حوزه های دفاعی و پشتیبانی تجهیزاتی و 

تسلیحاتی از نیروهای مسلح کرده است.
ســامانه شهید آرمان با یاد و خاطره شهید والامقام آرمان 
علی وردی که یک سامانه راه کنشی به معنای تام و داری 
برد متوســط و ارتفاع بلند است که می تواند اهداف را در 
۱۸۰ کیلومتــری شناســایی و در ۱۲۰ کلیومتری با آن 

درگیر شود و منهدم شان کند.
وزیر دفاع تاکید کرد: این ســامانه بسیار چابک است و در 
کمتر از ۳ دقیقه آماده عملیات می شود. این سامانه پوشش 
قابل اطمینانی برای دفاع از فضای کشــور فراهم می کند. 
آشــتیانی یادآور شد: یکی دیگر از دســتاوردها که برای 
محافظت از مراکز حســاس حیاتی و مهم کشور در برابر 
تهدیدات پهپادی و ریزپرنده ها، سامانه آذرخش است که 
برد کوتاه اســت و دارای قابلیت نصب روی انواع خودروها 
و اجرای عملیات در شــب و روز و با بهره گیری از سامانه 
راداری پیشرفته ســه بعدی و سرچ اپتیکی و سیکرهای 
پیشــرفته بسیار چابک و مانند سامانه شهید مجید است 
که می تواند اهداف را در کمترین زمان ممکن منهدم کند.
بکارگیری موشک  »صیاد ۳« در سامانه پدافندی 

»آرمان«
امیر شاهرخ شــهرام در حاشــیه رونمایی از سامانه های 
پدافنــدی »آرمــان« و »آذرخش«، اظهار کرد: ســامانه 
پدافندی آرمان بر حسب تجربه دفاع مقدس و جنگ های 
نوین امروز طراحی شــده به همین جهت خودحفاظت، 
چابک و بــا قابلیت های ویژه بوده که برای آماده شــدن 

جهت انجام عملیات خودگردان اســت و در کمتر از سه 
دقیقه آماده رزم می شود.

وی افزود: مأموریت اصلی این سامانه برای مقابله با اهداف 
متوسط و بالاست که با شناسایی هدف در ۱۸۰ کیلومتری، 
در فاصله ۱۲۰ کیلومتری می تواند با هدف درگیر شود و 
آن را منهدم کند. این ســامانه یکی از سامانه های به روز 
دنیاســت و نیروهای مسلح کشــورمان با استفاده از آن 

می توانند محکم تر از کشورمان حفظ و حراست کنند.
همچنین امیر ســرتیپ احمــد صادق نژاد مشــاور امور 
پدافندی وزیر دفاع هم یادآور شــد: سامانه شهید آرمان 
)شهید آرمان علی وردی(، بسیار راهبردی است و می تواند 
با موشک های بالستیک و کروز مقابله کند. این سامانه از 

موشک های »صیاد ۳« عمود پرواز بهره می برد.
سامانه پدافندی »آذرخش« در کمترین زمان به 

تولید انبوه می رسد
امیر سیدمسعود زواره ای در حاشیه رونمایی از سامانه های 
پدافند هوایی »آرمان« و »آذرخش«، اظهار کرد: ســامانه 
پدافندی آذرخش برای مقابله با اهداف در ارتفاع کم است 
و برای این  هدف از رادار، ســرچ اپتیکی و سیکر تصویری 

بهره می برد.
وی افزود: این ســامانه با کمک پست فرماندهی می تواند 
منطقه ای را پوشــش دهد و در شبکه یکپارچه پدافندی 

کشور قرار گیرد.
جانشــین رئیس ساصد اضافه کرد: ســامانه آذرخش در 
کم ترین زمان قابلیت تولید انبوه را دارد و در زمان بسیار 
کم شاهد بکارگیری و عملیاتی کردن آن در سازمان های 

رزم نیروهای مسلح خواهیم بود.

رونمایی از سامانه های پدافندی آرمان و آذرخش

جنجال در جلسه شورای ائتلاف فارس برای انتخاب لیست نهایی
 6 معترض جلسه را ترک کردند

جلســات برای اعلام لیســت نهایی کاندیدای مورد حمایت شــورای ائتلاف 
نیروهای انقلابی استان فارس )شانا(، عصر جمعه برگزار شد.

براساس این گزارش از یکی از اعضای حاضر در جلسه شورای ائتلاف نیروهای 
انقلابــی فارس که درباره اعلام لیســت نهایی کاندیدای مورد حمایت شــانا 
در دوازدهمین انتخابات مجلس شــورای اســلامی برگزار شــد، بیانیه جبهه 
تحول خواهان انقلابی در مورد نحوه برگزاری و تصمیم گیری در مورد فهرست 
کاندیداهای شانا شهرستان های شیراز و زرقان بی اساس خوانده شد و در این 
رابطه به شرح ذیل اعلام شد: از مجموع ۴۶ نفر اعضای حاضر در جلسه، تنها 
۶ نفر به نشــانه اعتراض جلســه را ترک کرده و رأی گیری در مورد فهرست 
کاندیداهای شهرستان شیراز و زرقان با ۴۰ نفر شکل گرفت. نماینده جمعیت 
جانبازان انقلاب اسلامی )به عنوان یکی از تشکل های عضو جبهه تحول خواهان 

انقلابی( تا پایان رأی گیری در جلسه حضور داشت.
هم چنین جعفر طاهری دبیر جمعیت ایثارگران انقلاب اسلامی )یکی دیگر از 
اضلاع جبهه تحول خواهان انقلابی( به عنوان کاندیدای شهرستان های شیراز و 
زرقان، دیدگاه ها و برنامه های خود را ارایه داد و ۸ رای از ۴۰ رأی را کسب کرد.
قابل ذکر اســت، تاکنون منصوره طاهری، جعفر قــادری و ابراهیم عزیزی با 
کسب بیش از دوسوم آرای ماخوذه به فهرست اصلی انتخاباتی شورای ائتلاف 
نیروهای انقلاب این دو شهرســتان راه پیدا کرده اند. همچنین ضرغام صادقی 

و سیداسماعیل حسینی هم به دور دوم انتخابات این مجمع راه پیدا کردند.

کسانی که قصد ارائه لیست انتخاباتی دارند 
درخواست بدهند

ســخنگوی ســتاد انتخابات کشــور گفت: جریانات، افــراد و گروه هایی که 
درخواست اعلام لیست برای انتخابات را دارند، می توانند درخواست خود را به 
ســتاد انتخابات کشور ارائه کنند. وی ادامه داد: اگر جریانات، افراد و گروه های 
دیگری هم باشند که درخواست اعلام فهرست برای انتخابات را دارند می توانند 

درخواست خود را به ستاد انتخابات کشور ارائه کنند.
اسلامی تاکید کرد: درخواست های ارائه شده به ستاد انتخابات کشور به سرعت 

بررسی خواهد شد و نتیجه به افرادی که درخواست دارند اعلام می شود.

اعلام آمادگی 103 حزب و 20 ائتلاف 
برای شر کت در انتخابات

وزیر کشــور تاکید کرد که ۱۰۳ حزب و ۲۰ ائتلاف برای شر کت در انتخابات 
اعــلام آمادگی کرده اند، البته تعداد دیگری از ائتلاف ها هم در همین مســیر 
هستند. احمد وحیدی وزیر کشور طی پیامی در صفحه شخصی خود نوشت: 
نباید کسی بگوید که چون نفرِ من نیست، من در انتخابات ممکن است شرکت 
نکنم؛ موضوعیت، نفر نیست بلکه برنامه و ایده است که الان زمینه برای ارائه 
برنامه فراهم شــده اســت. وحیدی همچنین تاکید کرد که ۱۰۳ حزب و ۲۰ 
ائتلاف برای شــر کت در انتخابات اعــلام آمادگی کرده اند، البته تعداد دیگری 
از ائتلاف ها هم در همین مســیر هستند. وزیر کشور هم در همایش مجریان 
انتخابات گفته بود که نزدیک به ۱۵ هزار نفر برای مجلس تایید شــده اند که 
این موضوع بی ســابقه بوده است. وحیدی یادآور شده که حدود ۱۱۰۰ استاد 
دانشگاه، ۲۵۰ پزشک، ۱۷۰۰ فرهنگی، حدود ۴۰۰ قاضی و حقوقدان و ۱۷۰۰ 

نفر از بانوان بخشی از شاکله این پانزده هزار نفر است.

عضو جبهه پایداری: 
اولویت ما ارائه لیست مشترک با شورای ائتلاف است

سید محمدجواد ابطحی، با اشــاره به وحدت نیروهای انقلاب در دوازدهمین 
دوره مجلس، گفت: اولویت ما برای انتخابات مجلس ارایه لیســت مشترک با 

شورای ائتلاف نیروهای انقلاب است.
 وی با بیان اینکه ما در جبهه پایداری هیچ وقت به دنبال انشــقاق نیستیم و 
با هدف حفظ وحدت ارائه لیست واحد با »شانا« را در اولویت کاری خود قرار 
داده ایم، تأکید کرد: ما به دنبال ارائه لیست واحد و انتخاب کاندیداها بر اساس 
شــاخص ها هســتیم و به هیچ عنوان روابط فامیلی و قومی را در این رابطه بر 
نمی تابیم. این فعال سیاسی خاطرنشــان کرد: اگر مذاکرات برای ارائه لیست 
مشترک جبهه پایداری و شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب در انتخابات پیش 
رو به نتیجه نرســد ما برای انتخابات لیست مستقل ارائه خواهیم کرد. نتیجه 

مذاکرات در این باره در روزهای پیش رو مشخص و اعلام خواهد شد.

وقتی تاج زاده نباشد، علی کریمی 
مرجعیت سیاسی پیدا می کند

اســتاد علوم سیاسی دانشگاه گفت: کسی مانند مصطفی تاجزاده اندیشه های 
رادیکال داشــت اما وقتی امثــال او را به جای دیگری می برند، به جایش علی 
کریمی مرجعیت سیاســی پیدا می کند. در حالی که امثال تاجزاده دست کم 
قابل گفت  وگو هستند. پرویز امینی سیاست پژوه و عضو هیئت علمی دانشگاه 
در یک برنامه تلویزیونی با موضوع »نهاد انتخابات« اظهار کرد: برای رسیدن به 
انتخابات دموکراتیک، هیچ راهی جز تحزب وجود ندارد. حزب، مهم ترین نهاد 
برای تنظیم امر سیاسی در حوزه عمومی است و تربیت نیروی سیاسی جز در 

حزب صورت نمی گیرد.
به گزارش ایسنا وی در ادامه تصریح کرد: الان نهاد انتخابات به چنان ابتذالی 
کشیده شده که »استاد فلانی« که زمانی سخنرانی می کرد و اعداد فراماسونری 
از تصاویر نشان می داد، حالا لیدر سیاسی شده و عمل سیاسی تنظیم می کند. 
این یعنی امر سیاسی دچار ابتذال شده است. امینی همچنین عنوان کرد: کسی 
مانند مصطفی تاجزاده اندیشه های رادیکال داشت اما وقتی امثال او را به جای 
دیگری می برند، به جایش علی کریمی مرجعیت سیاسی پیدا می کند. در حالی 
که امثال تاجزاده دست کم قابل گفت وگو هستند. وی با تاکید بر اینکه مجلس 
باید نیرومند، مقتدر و صدای اجتماع باشــد، بیان کرد: مشارکت در انتخابات، 
تقویت و پاسداری از نهاد انتخابات است. انتقاد و اعتراض به مدیریت کشور، یک 
موضوع یک بار مصرف نیست. از طرفی باید رویکرد اصلاح طلبانه که واقعی ترین 
رویکرد کشور است و بیشترین هماهنگی را دارد، تقویت شود و با تضعیف این 
رویکرد، رادیکالیســم و تحجر رشد پیدا می کند. این استاد دانشگاه با یادآوری 
قهر و آشــتی های اصلاح طلبان با انتخابات در ادوار مختلف، گفت: در گذشته 
هم برخی مواقع گفتند در انتخابات شرکت نکنید و بعد پشیمان شدند. باید در 
نظر گرفت که مانند سال ۹۲، همیشه ظرفیت هایی در انتخابات وجود دارد که 
نباید از آن گذشت. ضمن اینکه تاثیرگذاری مجلس آینده مهم است. مجلس 

قبل از قانونگذاری و نظارت، باید یک نیروی سیاسی موثر باشد.

۴ پیشنهاد اکرمی به دولت رئیسی 
برای افزایش مشارکت در انتخابات

ســیدرضا اکرمی گفت: یک ماه قبل با معاون رئیس جمهوری یک گفت وگویی 
کردم گفتم اگر می خواهید مردم یازده اســفند پای کار بیایند باید ۴ کار انجام 
دهید. حجت الاسلام سیدرضا اکرمی ، درباره این که چقدر مسئولان توانسته اند 
۴ اصلــی که رهبر انقلاب برای انتخابات بیان کردند را اجرایی کنند، گفت: امام 
راحل مان فرمود کشوری را تحویل گرفتیم که اگر ۵۰ سال هم بخواهیم تلاش 
کنیــم ویرانی و خرابی قبلی جبران نمی شــود. ما فقط انقــلاب کردیم و نظام 
شاهنشــاهی را از بین بردیم اما برای نظام جمهوری اســلامی صاف و استوار و 
مقاوم نایســتادیم. این فعال سیاسی اصولگرا یادآور شد: نایستاده ایم که بگوییم 
این وکیلی که من به آن رأی دادم، باید پاســخگو باشــد یا نباشــد؟ وزیر باید 
پاســخگو باشد یا نباشد؟ شهردار باید پاسخگو باشد یا نباشد؟ متاسفانه در این 
قسمت اراده خودمان را به کار نبردیم و پای کار نایستیم لذا جامعه ما رهاست، 
قلم رهاست، زبان رهاســت، عقیده رهاست و هر کسی هرچه دلش می خواهد 
می گوید. وی ادامه داد: خدا شاهد است شما می خواهید یک ماشین را تعویض 
روغن کنید هرکســی یک قیمتی می خواهد، می خواهید سر اصلاح کنید یک 
قیمــت می گویند، می خواهید یک خودکار بگیرید، یک قیمتی می دهند، چون 
رهاست. ما باید هم نظارت داشته باشیم هم سیستم تشویق و تنبیه داشته باشیم 
اگر کســی درست عمل می کند، تشویقش کنیم و اگر درست عمل نمی کند، او 
را کنار بگذاریم. اکرمی درباره این که گفته می شــود امسال استقبال و مشارکت 
در انتخابات پایین است، گفت: من سید رضا اکرمی هستم، شاید یک ماه قبل با 
معاون رئیس جمهوری یک گفت وگویی کردم گفتم اگر می خواهید مردم یازده 
اســفند پای کار بیایند باید ۴ کار انجام دهید؛ اول گرانی را به طور کل متوقف 

کنید بگویید از بلیت هواپیما و مترو گرفته تا خدمات احدی حق گرانی ندارد.

گروه سیاسی- فهیمه جهازیان: با پایان اخبار انتخابات
گرفتن بررســی صلاحیت هــای نامزدهای 
انتخابــات یازدهمین دوره مجلس شــورای 
اسلامی، گروه ها و جناح های سیاسی کشور 
وارد وزن کشی خود شدند و به دنبال جذب 
افراد مورد نظر خود در لیست های انتخاباتی 

هستند.
اصولگرایــان نیز بــه عنوان بــال قدرتمند 
سیاسی کشــور که نفوذ بسیاری در تمامی 
ارکان قــدرت از نیروهای نظامی و انتظامی 
تا بخش های بزرگ اقتصادی دارد، به دنبال 
جذب حداکثری آرای مردمی با معرفی افراد 
مورد وثــوق ملت دارد، اما یکی از بزرگترین 
چالش های این جناح مشارکت پایین مردم 

در انتخابات پیش رو است.
البته بخشــی از این جناح بــه هیچ عنوان 
خواهان مشارکت مردم در انتخابات نیستند 
و همین مشارکت پایین را برای حضور خود 
در عرصه سیاست کافی می دانند و معتقدند 
که ما را بــه همین میزان بــرای تاییدمان 

کفایت می کند.
البته با توجه به تایید صلاحیت های صورت 
گرفته دعوای رقابت در اصل در داخل جناح 
اصولگرایی در ســه ضلع است یعنی یک سو 
قالیباف و حدادعادل در سوی دیگر آقاتهرانی 
و رســایی و دیگر سو طرفداران احمدی نژاد 

)امنا( ایستاده اند.
چند پارگی اصولگرایان

در حــال حاضر اصولگرایان به چند دســته 
مختلف تقســیم شــده اند، شــانا به عنوان 
بزرگترین تشکل اصولگرایی به دنبال جذب 
دیگر احزاب و دســته جات نزدیک به خود 
اســت و چند ماه قبل نیز زاویــه خود را با 
گروه هایی مانند پایداری و شریان با سخنان 
رئیس آن یعنی حداد عادل نشان داده است.

پایداری نیــز در وقت های مقتضی از جمله 
مصاحبه های دبیــرکل آن یعنی محصولی 
از خجالت دوســتان و همراهان حدادعادل 

بخصوص قالیباف درآمد.
این روزها نیــز رائفی پور به عنوان لشــکر 
رسانه ای جبهه پایداری با بلندکردن پرچم 
مخالفت با قالیباف به بهانه پناهندگی پســر 
وی به کانادا بــه دنبال به زمین زدن رئیس 

مجلس کنونی است.
حملات علیــه قالیباف از چنــد جهت و با 
چند موضوع در حال انجام اســت؛ البته که 
قالیبافی ها هم آنچنان بیکار ننشســته اند و 

ضدحملاتی را علیه آنها ترتیب می دهند.
مهمترین جریان حمله کننــده به قالیباف 
همان گروهی اســت که از ابتدای آغاز بکار 
مجلس نهم با رئیس آن یعنی لاریجانی زاویه 
پیدا کــرد و حتی این زاویه در برخی موافق 
بخصوص در زمــان تصویب قانون برجام که 
در فریادهــای مهدی کوچک زاده در صحن 
مجلس بطور واضح گویای این مطلب بود که 
حتی به زیــر مجموعه های دفتر رهبری نیز 

گسترش یافته است.
البتــه ایــن پایداری ها بودند کــه فراموش 
کردنــد کــه در انتخابات گذشــته مجلس 
شورای اســلامی به فضل عدم حضور مردم 

در پای صندوق های رای و یک دست شدن 
و سرلیستی قالیباف توانستند تعداد زیادی 
از افراد خــود را وارد مجلس کنند وگرنه به 
قول لاریجانی تعداد آنها به اندازه یک اتوبوس 

نیست اما صدایشان بلند است.
حال این گروه در روزهای نزدیک به انتخابات 
دوباره به سراغ رئیس کنونی مجلس رفتند و 

پرونده های جدیدی را رونمایی کردند.
البته وحید اشــتری نزدیک به احمدی نژاد، 
رائفی پور و لشــکر ســایبری آن در جبهه 
پایداری و یاشار ســلطانی نزدیک به اصلاح 
طلبان همگی برای زیر سوال بردن اقدامات 
وی و خانــواده اش بطور نانوشــته دســت 
بکار شــدند و برای رئیــس کنونی مجلس 

حاشیه های جدیدی ایجاد کردند. 
اتفاقات راهپیمایی مشهد و پاسخ وی به یکی 
از راهپیمانان درباره سیســمونی گیت را هم 

باید به این موضوع اضافه کرد.
به نظر می رسد با این تفاسیر اینبار قالیباف 
سرلیســت اصولگرایان شــریانی و پایداری 
نباشد و همین موضوع باعث ارایه دو لیست 

متفاوت خواهد بود.
دولتی ها به دنبال زمین زدن قالیباف

در طی چهار سال گذشته دو دولت همزمان 
با مجلس یازدهــم بودند که هر دو با رئیس 

کنونی مجلس زاویه داشتند.

 امــا هر دو دولــت با هــم تفاوت هایی نیز 
داشتند دولت دوازدهم بر این اعتقاد بود که 
هرچه مجلس تصمیم بگیرد دولت باید اجرا 
کند اما در دولت رئیســی نظر چیز دیگری 
است و می گوید نباید مجلس تصمیم بگیرد 

تا دولت مجبور به اجرای آن شود.
در ابتــدای دولت ســیزدهم، رئیس دولت 
جدید در سخنان خود همواره از دولت قبل 
به دلیل کسری بودجه انتقاد می کرد و دولت 
خود را میراث دار خزانه خالی دولت پیشین 
قبل  اقتصادیون دولت  می دانست. هرچقدر 
فریاد زدند که ما تنهــا مصوبات مجلس را 
اجرایی می کنیم کســی گوشــش بدهکار 
نبود و آنرا به ضعف مدیریتی دولت منتصب 
می کردنــد اما بعد از اســتقرار دولت جدید 
و تقدیــم اولین لایحه بودجــه به مجلس، 
دولتی ها متوجه شدند که این مجلس سواد 
کمی در حوزه نــگارش قوانین بودجه ای و 
اقتصادی دارد و بیشتر نمایندگانی که قبلا 
ادعای فهم اقتصادی دارند، به دنبال پر کردن 
جیب خود یا کســب عنــوان و جایگاه های 
مختلف برای خود یا اقوامشــان هســتند و 
کمتر به موضوعــات اقتصادی می پردازند یا 
انیکه مجلس بجای اینکه بیشتر وقت خود 
را صرف جنگ اقتصادی در زمینه تحریم ها 
کند بــه دنبال محدود کردن فضای مجازی 

یا لایحه عفاف و حجاب هســتند.  در عین 
حــال قالیباف نیز در برهه ای زمان به دنبال 
تغییــر برخی از مواد مصــوب لایحه عفاف 
برآمده و طرح صیانــت از فضای مجازی را 
مسکوت گذاشته است.  همین موضوع باعث 
برافروخته شــدن تندروها شده و به دنبال 
ضربه زدن به قالیباف به عنوان پیشگام مبنا 
هستند.  چون مبنا و شانا هم در یک مسیر 
قرار دارند اما به نظر می رســد که تندروها 
که امروز در دولــت جایگاه تاثیرگذاری نیز 
بخصوص در بخش های برگزار انتخابات در 
اختیــار دارند به دنبال ضربــه زدن به این 
بخش سنتی اصولگرایی هستند.  طی چند 
هفته گذشته نیز همایش مبنا در حرم امام 
خمینی )ره( برگزار شد و حداد عادل گفت 
که رئیسی دوست داشت در این مراسم باشد 
اما بنا به مشغله زیاد نتوانست در آن شرکت 
کند ولی از ســوی دیگر جبهــه پایداری با 
برگزاری همایش مصباح از رئیســی دعوت 
کــرد و وی نیز در این مراســم ســخنرانی 
کرد که خود می تواند پیامی برای همراهان 
قالیباف باشد که دولت از پایداری ها بیشتر 

حمایت می کند.
افرادی خارج از دسته جات شناخته 

شده اصولگرایی
چنــد روز گذشــته یکی از دیگــر از اضلاع 

اصولگرایی به نــام »امُنا« اعلام موجویدت 
کرد که شــاکله اصلی آنــرا دو حزب تازه 
تاسیس الله کرم و رســایی یعنی جمعیت 
رزمنده مدافع انقلاب )رزما( و جبهه شریان 
)شــبکه راهبردی یاران انقلاب( تشــکیل 

می دهند.
بــا نگاهی به افــراد حاضر در این دســته 
بیشتر پی می بریم که گرایش آنها به سمت 
احمدی نژاد اســت و به دنبال پیاده کردن 

تفکرات وی در دنیای سیاست هستند. 
در عین حــال این چنــد روز رائفی پور و 
اشتری دست از کار نکشیدند و تا توانستند 
به مجلس درباره دریافت رشــوه ســکه و 
رئیس آن به عنوان پیشانی مجلس انقلابی 
حملــه کردند تــا اقدامات آنــرا بلاموضوع 
کنند. به نظر می رسد برای انتخابات آینده 
درگیــری اصلی در شــهرهای بزرگ مانند 
تهران، اصفهان، مشهد و... میان اصولگرایان 
باشــد تا به این امید باشند که هر سه ضلع 
اصولگرایی بتوانند بخشــی از صندلی های 
سبز بهارستان را تصاحب کنند و برای خود 
سهمی بیشتر در دولت آینده متصور باشند. 
این انتخابات قطعا زیربنای انتخابات خرداد 
ســال ۱۴۰۴ خواهد بود و در آن انتخابات 
گروه هــای اصولگرایی نان را از ســفره هم 

خواهند برداشت.

»مردم سالاری« تحرکات اصولگرایی در آستانه انتخابات را بررسی می کند

انشقاق و سهم خواهی راهبرد اصولگرایی

محمــد مخبر معــاون اول رئیس جمهوری در جلســه 
راهکارهــای ارتقــا امنیت غذایی و افزایــش خودکفایی 
در محصولات کشــاورزی، با تاکید بــر ظرفیت علمی و 
توان عملیاتی در حوزه کشــاورزی گفت: ایران در بخش 
پژوهــش و تحقیقات از ظرفیت گســترده ای برخوردار 
است اما متاسفانه آنطور که باید به نتایج و دستاوردهای 
پژوهشــگران کشور به خصوص در حوزه کشاورزی توجه 
نمی شــود. وی بــا تاکید بر اینکه باید بــه پژوهش ها و 
تحقیقات بخش کشاورزی اعتماد کنیم و ریسک عملیاتی 
کردن آن را بپذیریم، افزود: تحقیقات و پژوهش درحقیقت 
گامی در جهت بهسازی و اصلاح فرایند تولید و بهره وری 
بیشــتر اســت اما تا زمانی که تحقیقات از داخل گلخانه 
خارج نشده و در سطح گسترده عملیاتی نشود به نتایج و 
اهداف مورد نظر در امر خودکفایی و امنیت غذایی دست 
پیدا نخواهیم کرد. مخبر از عدم ارتباط معنادار میان مراکز 

تحقیق و توســعه و بخش سیاست گذاری و عملیاتی به 
عنوان یکی از مشــکلات پیش روی تامین خودکفایی و 
امنیت غذایی یاد کرد و گفت: به دلیل همین عدم ارتباط 
است که علیرغم برخورداری از دانشمندان و سرمایه علمی 
در بخش کشاورزی اما همچنان ناچار به صرف منابع ارزی 

فراوان برای واردات برخی محصولات و نهاده ها هستیم.
معــاون اول رئیــس جمهــوری خطاب بــه وزیر جهاد 
کشاورزی و مسئولان دســتگاههای ذیربط تصریح کرد: 
امروز که تیمی دلســوز در این وزارتخانه پای کار هستند 
لازم اســت برنامه ای جامع، زمانبندی شده و قابل اجرا 
در جهت ارتقا امنیت غذایی، افزایش خودکفایی و صرف 

جویی ارزی تدوین و اجرایی شود.
وی با اشــاره به وجود بیش از ۱۵ کشــور در همسایگی 
ایران، گفت: اگر بتوانیم با اعتماد به تحقیقات و پژوهش ها، 
خودکفایــی، بهره وری و افزایــش تولید را محقق کنیم 
علاوه برتامین نیاز داخل می توانیم به بخشی از نیازهای 
جمعیت ۶۰۰ میلیون نفری در کشــورهای همسایه نیز 
پاســخ دهیم. مخبر همچنین با تاکید بر اینکه بیشترین 
میزان صرفه جویی در آب کشــور نیز می تواند در بخش 
کشاورزی صورت بگیرد، تصریح کرد: تحقیقات خوبی در 
بخش بهره وری آب و اســتفاده از روش نوین آبیاری در 
کشور انجام شده که اگر این تحقیقات عملیاتی می شد، 
بخش زیادی از مشــکلات مرتبط با کمبود آب در کشور 

مرتفع شده بود.

امیر دریادار شــهرام ایرانی در همایش ملی تبیین ابعاد و 
دســتاوردهای ناوگروه ۸۶ نداجا که در مرکز همایش های 
کوثر سازمان عقیدتی سیاســی ارتش برگزار شد، ضمن 
گرامیداشــت یاد و خاطره حضرت امــام خمینی )ره( و 
شهدای انقلاب اسلامی، گفت: امروز اگر بر قله های افتخار 
ایستاده ایم مرهون تلاش های شهدا است و امیدوارم اقدامات 
بعدی ما نیز سبب خشنودی همه شهدا و خانواده های آن ها 

شود.
فرمانده نیروی دریایی ارتش، عنوان کرد: آنچه در ناوگروه 
۸۶ صورت گرفت، ســبب اقتدار در تمامی حوزه ها شد و 
این موضوع به تمامی جهانیان ارائه شد، روزی که دشمن 
تلاش می کند به کشــور ضربه بزند اقــدام ناوگروه ۸۶ به 

شدت به تلاش های آن ها ضربه زد.
امیر دریادار ایرانی با تاکید بر اینکه نقطه عطف جمهوری 
اســلامی ایران اجرایی کردن اقدام ناوگروه ۸۶ بود، بیان 
کرد: در همان مقطعی که این ناوگروه در ســواحل آمریکا 
و جهان پرچم ما را به اهتــزاز در آورده بود جایگاه ایران 
را به عنوان یک قدرت بزرگ در جهان اسلام و منطقه به 

تثبیت رساند.
وی ادامه داد: پیش شــرط توسعه دریامحور نگاه سیاست 
گذاران و برنامه ریزان به مقوله دریا اســت، استفاده پایدار 
از منابع اقیانوسی و دریایی سبب بهبود وضعیت معیشت 

و ایجاد اشتغال و در نهایت رشد اقتصادی خواهد شد.
فرمانده نیــروی دریایی ارتش با تاکید بــر اینکه اقتصاد 

دریامحور و توســعه آن برای کشــور ما بسیار پراهمیت 
اســت، اظهار کرد: به معنای جامع کلمه، نگاه امروز ما به 
اقتصاد باید اقتصاد اقیانوسی باشد و باید برای رسیدن به 
آن تلاش کنیم و این امر مهم را باید هدف گذاری کنیم.

امیر ایرانی خاطرنشــان کرد: اکثریت کشــورها نگاهشان 
به اقتصاد اقیانوســی است چراکه این امر سبب شکوفایی 
خواهد شد و کشورهای در حال توسعه می توانند از این امر 

در جهت شتاب دهنگی کشور استفاده کنند.
وی افــزود: اقتصاد اقیانوســی موضوعی اســت که امروز 
گفتمان اقتصاد دریا را برای کشــورها پر اهمیت کرده و 

در ۲۰ سال آینده همه موضوعات را پوشش خواهد داد.
فرمانده نیروی دریایی ارتش در پایان با اشاره به فرمایش 
رهبر معظم انقلاب در مورد اهمیت دریا، گفت: ما نباید از 
ســایر کشورها عقب بمانیم و لذا اگر آن ها در حال توسعه 

هستند ما هم باید به رشد بسیار بالا برسیم.

ضربه کاری ناوگروه ۸6 ارتش به تلاش های دشمن علیه ایرانلزوم تدوین برنامه عملیاتی و زمانبندی شده برای تامین امنیت غذایی 


